
De SP wil graag morgen tijdens het vragenuur de volgende vragen stellen. 

 

De SP heeft vernomen dat er enkele tientallen zienswijzen binnen zijn gekomen op  het 
ontwerp-uitwerkingsplan Scheepmakerskwartier fase 2B. 

 
Is het college bereid deze te bespreken met de commissie ontwikkeling, voordat het college het 
uitwerkingspan vaststeld? 

 
Hoogachtend, 

 

--  

Anne Feite Bloem 

Gemeenteraadslid SP Haarlem 

 


